
Město Klecany
Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany,  

které se konalo dne 25. 5. 2023 

Čas zahájení 18:15 hod. 

Starosta přivítal členy zastupitelstva města i přítomné z řad veřejnosti na dnešním zasedání 
Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno starostou města.  
Informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského úřadu dne 
17. 5. 2023 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas v souladu 
s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). V souladu s článkem 3 
Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen zastupitelům 
11. 8. 2023. Dále starosta upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude 
uveřejněn na webových stránkách města. 
Podle prezenční listiny je přítomno 12 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 
usnášeníschopné.  
(Ing. Tomáš Černý, Mgr. Roman Binder se omluvili, Mgr. Alena Vulterinová přišla později, Jiří 
Medek se neomluvil) 
V sále byli přítomni ještě 4 občané. 

Hlasování bude uváděno v pořadí: 
PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

Zapisovatelkou zasedání byla paní Jana Langová. 

1)Starosta navrhl tři členy zastupitelstva města do návrhové komise: 
Kateřina Hamouzová Holá, Miroslav Kříž, Ing. Miroslav Filinger, MBA  

Hlasování: 10-0-1 (Filinger)  SCHVÁLENO          
      
2)Starosta navrhl dva členy zastupitelstva za ověřovatele zápisu: 

Ing. Kristýna Holubová, Kateřina Fialová 

Hlasování: 11-0-0  SCHVÁLENO          

3)V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany 
starosta předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:  

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Účetní závěrka města Klecany za rok 2022 
4. Rozpočtové opatření č. 2/2023  
5. Závěrečný účet 2022 

 1
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6. Dotace spolkům 
7. Prodej pozemku p. č. 692/18 - Eduard Hurych 
8. Prodej pozemku p. č. 692/7 – Alexandra Smíšková 
9. Směna pozemku p. č. 314/91 za pozemek p. č. 314/95 – Ing. Daniela Štrejbarová 
10. Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky a lampiónů štěstí 
11. Aktualizace strategického plánu rozvoje města Klecany do roku 2030 
12. Informace 
13. Diskuze 
14. Schválení přehledu přijatých usnesení  
15. Závěr    

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 
programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení 
programu zasedání zastupitelstva: 

Hlasování: 11-0-0  SCHVÁLENO          

Starosta řekl, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10 dnů od zasedání a je 
uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým záznamem 
na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je na 
předsednickém stolku k nahlédnutí. 

4)Dotazy, připomínky a podněty občanů  
Starosta v souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu zastupitelstva města zahájil blok dotazů, 
podnětů a připomínek občanů.  

Přihlásila se pí Adamová. Zeptala se, proč v Klecanech v Czech Pointu nejde ověřit na poště 
elektronický podpis. Musela jet do Odoleny Vody. Odpověděl místostarosta, který tuto záležitost 
řešil nedávno. Úřad tuto pravomoc nemá, jen Česká pošta.  

Dále pí Adamová žádala o doplnění vody na hřbitově. Odpověděl místostarosta, že se 
o problému ví a voda je již objednaná. 

P. Kříž v souvislosti se hřbitovem žádal o úklid hřbitova, vždy v pátek je tam nepořádek. 

Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přešel k dalšímu bodu programu. 

5)Účetní závěrka města Klecany za rok 2022 

Starosta řekl, že jako každý rok je nutné, aby zastupitelstvo schválilo do 30. 6. účetní závěrku. 
Tento dokument vypracovaný hlavní účetní paní Pekovou obdrželi zastupitelé v materiálech.  
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Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města sestavenou k 31. 12. 2022 

Hlasování: 11-0-0  SCHVÁLENO     
      

6)Rozpočtové opatření č. 2/2023  
Starosta řekl, že zastupitelé v materiálech obdrželi rozpočtové opatření č. 2/2023 s komentářem, 
jak jej sestavila hlavní účetní města paní Peková. Rozpočtové opatření upravuje rozpočet podle 
skutečnosti a aktuálních potřeb. 
Starosta se zeptal, zda má někdo k upravenému rozpočtovému opatření č. 2/2023 dotaz nebo 
připomínku. 

P. Bendl se zeptal, jestli starosta ví, komu stavební úřad uložil pokutu ve výši 500 tis. Kč. Když 
se ptal účetní, nevěděla. Starosta řekl, že ani on neví a není si jistý, jestli by veřejně a na záznam 
mohl říct, o koho se jedná. Místostarosta řekl, že zjistí a dají zprávu zastupitelům. 
P. Bendl se zeptal, zda spisová služba, která stála cca 511 tis. Kč, funguje dobře. Odpověděla 
pí Fialová, že tento program je proti předchozímu obtížnější, musíme se s ním naučit pracovat. 
Dlouho trvalo, než se vychytaly chyby, ale již funguje.  
P. Filinger řekl, že tentokrát finanční výbor nedostal rozpočtové opatření s předstihem, aby se 
k němu mohli vyjádřit. Starosta slíbil, že připomene účetní, aby příště poslala finančnímu 
výboru ještě před jednáním zastupitelstva. 
Nikdo další neměl dotaz ani připomínku, proto dal hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023 v předloženém znění. 

Hlasování: 11-0-0  SCHVÁLENO          

7)Závěrečný účet 2022 
Slovo měl starosta.  Povinností zastupitelstva města je schválit závěrečný účet do 30. 6. 
Závěrečný účet města společně s protokolem o přezkoumání hospodaření města za rok 2022 
provedeném kontrolou z Krajského úřadu Středočeského kraje zastupitelé obdrželi 
v materiálech. Rozpočet r. 2022 skončil s přebytkem 28 790 tis. Kč. 
P. Filinger řekl, že přebytek v rozpočtu města vznikl tím, že se nerealizovaly některé plánované 
akce. 
Pí Holubová některé z nich přečetla, např. nová cisterna pro hasiče, podtlaková kanalizace. 
Místostarosta doplnil, že vodovod v ul. Luční se nerealizoval, protože čekáme na dokončení 
dokumentace. 
P. Bendl pochválil výsledek hospodaření z vedlejší činnosti, který byl převeden do rozpočtu 
města. 
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P. Bendl upozornil na překlep v bodě 7 c), kde je text připravované investiční akce v r. 2022 
budou probíhat, opravit na r. 2023. 
P. Bendl upozornil na opakující se chybu v inventarizaci účtu č. 315 a 192. Starosta odpověděl, 
že si na to budou muset dát pozor. 
Starosta řekl, že fotovoltaika by se mohla realizovat na některých budovách v majetku města 
např. na ubytovně, dílně, úřadu. Nutno zjistit, jak by to bylo řešeno technicky. V současnosti 
jsou na její pořízení dotace cca 70 %. Je to vysoká návratnost. 
V 18:36 hod. přišla pí Vulterinová. 

Nikdo další neměl dotaz ani připomínku, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet města za rok 2022 a vyjadřuje souhlas 
s celoročním hospodařením s výhradami a přijímá opatření potřebná k nápravě zjištěných 
chyb a nedostatků. 

Hlasování: 11-0-1 (Vulterinová)  SCHVÁLENO          

8)Dotace spolkům 
Slovo měl i nyní starosta. V materiálech zastupitelé obdrželi žádosti spolků o dotace na činnost.  
Městu byly doručeny žádosti o příspěvek na činnost spolků. Žádosti byly projednány finančním 
výborem, který pro zastupitelstvo vypracoval doporučení. Zápis zastupitelé obdrželi 
v materiálech. Město má 5členný finanční výbor, do kterého strany nominovaly své zástupce, 
a který v tomto případě funguje jako grantová komise města. Nad žádostmi se sešel, důkladně je 
zanalyzoval a předložil své doporučení. Starosta navrhl, aby zastupitelé respektovali doporučení 
finančního výboru a hlasovali v jednom hlasování o výši dotací spolkům tak, jak je navrhl 
finanční výbor.  
Dotacemi v sociální oblasti se zabývala sociální komise. Starosta také navrhl respektovat její 
doporučení. 

Starosta dal hlasovat o návrhu usnesení, zda s tímto postupem zastupitelé souhlasí: 

Zastupitelstvo města schvaluje hlasování o všech žádostech o dotace spolkům v jednom 
bloku v souladu s doporučením finančního výboru a sociální komise. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO          

V souladu s doporučením finančního výboru a sociální komise jsou příspěvky spolkům 
navrženy takto:  

• Český svaz chovatelů, z. s., Základní organizace Klecany ve výši 5 000,- Kč a podpis 
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. 
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• Junák - český skaut, středisko Havran Klecany, z. s. ve výši 100 000,- Kč a podpis 

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována 
z účtu Fondu kultury, sportu a volného času. 

• Klub biatlonu Klecany, p. s. ve výši 60 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, 
sportu a volného času. 

• Humbuk, z.s. ve výši 12 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 
finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času. 

• AktivKid z. s. ve výši 60 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné 
finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času. 

• Myslivecký spolek Zdiby – Klecany ve výši 40 000,- Kč a podpis veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. 

• MSK Klecany 1921, z. s. ve výši 300 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
a dodatku o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 

• Samuraj Praha, z. s. - ve výši 38 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• Klub přátel koní a poníků, z. s. ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, 
sportu a volného času. 

• Klecanská nota, z. s. ve výši 19 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• Spolek v Honech ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory.  

• SH ČMS – SDH Klecany ve výši 65 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, 
sportu a volného času. 

• TJ Sokol Klecany ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• Národní ústav pro autismus, z. ú. - ve výši 30 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. 

• Tři, z. ú. – Hospic Dobrého Pastýře ve výši 15 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory.  

• Charita Neratovice ve výši 200 000,- Kč za účelem podpory sociálních služeb klientů 
v Klecanech a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory 
uzavřené mezi poskytovatelem městem Klecany a příjemcem Charitou Neratovice, 
U Závor 1458, 277 11 Neratovice. 
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Ještě před hlasováním starosta doplnil, že Charita Neratovice poskytuje na území města Klecany 
sociální služby. V rozpočtu města je s dotací počítáno. Oproti minulým letům došlo ke snížení 
požadované částky, letos finanční výbor navrhl dotaci 200 000,- Kč.  
Starosta dal hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace následujícím spolkům: 

• Český svaz chovatelů, z. s., Základní organizace Klecany ve výši 5 000,- Kč a podpis 
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. 

• Junák - český skaut, středisko Havran Klecany, z. s. ve výši 100 000,- Kč a podpis 
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude 
financována z účtu Fondu kultury, sportu a volného času. 

• Klub biatlonu Klecany, p. s. ve výši 60 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 

• Humbuk, z.s. ve výši 12 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• AktivKid z. s. ve výši 60 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• Myslivecký spolek Zdiby – Klecany ve výši 40 000,- Kč a podpis veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. 

• MSK Klecany 1921, z. s. ve výši 300 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
a dodatku o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu 
Fondu kultury, sportu a volného času. 

• Samuraj Praha, z. s. - ve výši 38 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 

• Klub přátel koní a poníků, z. s. ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 
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• Klecanská nota, z. s. ve výši 19 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 

o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 

• Spolek v Honech ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory.  

• SH ČMS – SDH Klecany ve výši 65 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu 
kultury, sportu a volného času. 

• TJ Sokol Klecany ve výši 25 000,- Kč a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
veřejné finanční podpory. Dotace bude financována z účtu Fondu kultury, sportu 
a volného času. 

• Národní ústav pro autismus, z. ú. - ve výši 30 000,- Kč a podpis veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory. 

• Tři, z. ú. – Hospic Dobrého Pastýře ve výši 15 000,- Kč a podpis veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory.  

• Charita Neratovice ve výši 200 000,- Kč za účelem podpory sociálních služeb 
klientů v Klecanech a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí veřejné finanční 
podpory uzavřené mezi poskytovatelem městem Klecany a příjemcem Charitou 
Neratovice, U Závor 1458, 277 11 Neratovice. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO          

Starosta doplnil, že stejnou sociální službu jako Charita Neratovice na území Klecan poskytuje 
i Antonie, se kterou jsou obyvatelé velice spokojeni, dokonce funguje i bez dotace města. Město 
vypsalo výběrové řízení na poskytování sociálních služeb, do kterého si přihlásila i Antonie. 
Cena za jejich služby byla podstatně menší než požaduje Charita Neratovice. Pro letošní rok 
požadovali 600 tis. Kč. Starosta proto na Krajském úřadě Středočeského kraje vstoupil 
v jednání, aby sociální služby pro Klecany vykonávala Antonie a 2,5 dotovaného úvazku od 
Středočeského kraje získala tato společnost. Dosud tuto dotaci z kraje měla Charita Neratovice. 
V případě, že by se podařilo dotované úvazky převést na Antonii, město by jim přispívalo pouze 
10 000,- Kč měsíčně, tj. 120 000,- Kč za rok. Jednání na kraji je na delší dobu, proto je smlouva 
pro letošek ještě s Charitou Neratovice, ale za nižší příspěvek. 
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Pí Adamová upozornila, že v dotacích nebyl zmíněný Pravý Hradec. Starosta odpověděl, že od 
Pravého Hradce přišla žádost až toto pondělí, proto ji finanční výbor nestihl projednat. Bude 
projednaná na příštím zasedání zastupitelstva. 
Pí Adamová se podělila s osobní zkušeností s Antonií, kdy byla velmi spokojená. 

9)Prodej pozemku p. č. 692/18 - Eduard Hurych 
Slova se ujal místostarosta. Zastupitelé v materiálech obdrželi návrh kupní smlouvy na pozemek 
mezi městem a panem Hurychem. Jedná se o nápravu rozdílu mezi zápisem v katastru 
nemovitostí a skutečného stavu – pozemek je dlouhodobě přeplocen a využíván kupujícím. 
Z důvodu nízké výměry pozemku (6 m2) navrhujeme využít již vypracovaný znalecký posudek 
na prakticky totožný pozemek ve stejné lokalitě, který činil 1 037,- Kč za m2. 
Odešli 3 občané. 
Nikdo z přítomných neměl dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu mezi městem Klecany a Eduardem 
Hurychem, bytem: Povltavská 59, 250 67 Klecany, na koupi pozemku v k. ú. Klecany parc. 
č. 692/18, vzniklého dle GP 2125-22/202 a ověřeného Katastrálním úřadem pro 
Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Praha – východ dne 9. 3. 2023 pod č. 
PGP-693/2023-209, za smluvní cenu ve výši 6 222,- Kč. 

Hlasování: 10-0-2 (Filinger, Šimšíková)  SCHVÁLENO          

10)Prodej pozemku p. č. 692/7 – Alexandra Smíšková 
Slovo měl místostarosta. V materiálech zastupitelé obdrželi návrh kupní smlouvy na pozemek 
mezi městem a paní Smíškovou. Jedná se o nápravu rozdílu mezi zápisem v katastru 
nemovitostí a skutečného stavu – pozemek je dlouhodobě přeplocen a využíván kupujícím. 
Z důvodu nízké výměry pozemku (10 m2) navrhujeme využít již vypracovaný znalecký posudek 
na prakticky totožný pozemek ve stejné lokalitě, který činil 1 037,- Kč za m2. 

Nikdo neměl dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu mezi městem Klecany a Alexandrou 
Smíškovou, bytem: Majerského 2039/23, 149 00 Praha 4 – Chodov, na koupi pozemku 
v k.ú. Klecany parc. č. 692/7, vzniklého dle GP 2125-22/202 a ověřeného Katastrálním 
úřadem pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště Praha – východ dne 9. 3. 2023 pod 
č. PGP-693/2023-209, za smluvní cenu ve výši 10 370,- Kč. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO          
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Město Klecany
11)Směna pozemku p. č. 314/91 za pozemek p. č. 314/95 v k. ú. Klecany – Ing. Daniela   
Štrejbarová 

Tento bod zahájil místostarosta, starosta doplnil, že se jedná o zalesněný pozemek nad čistírnou 
odpadních vod. Po krátké diskuzi o povinnosti udržovat lesní pozemek dal místostarosta 
hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku parc. č. 314/91 v k. ú. Klecany o výměře 
774 m2 dle geometrického plánu č. 2063-501/2021, zpracovaného Ing. Monikou 
Němečkovou, který je ve vlastnictví Ing. Daniely Štrejbarové za pozemek parc. č. 314/95 
v k. ú. Klecany o výměře 774 m2 dle geometrického plánu č. 2148-507/2022, zpracovaného 
Ing. Monikou Němečkovou ve vlastnictví města Klecany a znění a podpis směnné smlouvy 
mezi městem Klecany a Ing. Danielou Štrejbarovou. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO          

12)Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky a lampiónů štěstí 
Slovo měl starosta. O přípravě této vyhlášky zastupitelé hovořili již minule. Podobné vyhlášky 
platí v mnoha městech a obcích. Je na osobním názoru každého zastupitele, zda vyhlášku 
podpoří, či nikoli.  Někdo ji může považovat za dobrý krok k ochraně osob a domácích i volně 
žijících zvířat před hlukem a stresem a také před nebezpečím vzniku požáru, jiný v ní může 
vidět šikanu občanů a zásah do jejich svobod. Starosta řekl, že by rád připomenul událost 
z minulého týdne, kdy pachatel způsobil zábavní pyrotechnikou opět lesní požár v Českém 
Švýcarsku. Je jasné, že bude složitá vymahatelnost této vyhlášky – pachatel by musel být 
přistižen přímo při odpalování pyrotechniky. Je to ale jasný vzkaz občanům, že odpalovat 
pyrotechniku kdykoli a kdekoli není v Klecanech normální, není to povolené a hrozí za to 
postih. O omezení zábavní pyrotechniky se jedná na základě petice p. Pecha. 
Po krátké diskuzi o vymahatelnosti obecně závazných vyhlášek starosta přistoupil k hlasování 
o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku o používání zábavní 
pyrotechniky a lampiónů štěstí. 

Hlasování: 5-3 (Kříž, Kurhajec, Šimšíková)-4 (Hamouzová Holá, Holubová, Vulterinová, 
Bendl)  NESCHVÁLENO          

V 19: 12 hod. odešla pí Šimšíková. 

13)Aktualizace strategického plánu rozvoje města Klecany do roku 2030 
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Město Klecany
Slovo měl starosta. Aktualizace strategického plánu města byla 25. 6. 2018 schválena radou 
města, zastupitelstvo aktualizaci strategického plánu vzalo na vědomí. Podle informace 
tehdejšího investičního technika města pana Ježka stačilo schválení radou. Nyní připravujeme 
podklady pro podání žádosti o dotaci na opravu komunikace a dotační orgán po nás požaduje 
uvedení termínu schválení aktualizace strategického plánu zastupitelstvem. 

Starosta dal hlasovat o usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje Aktualizovaný strategický plán rozvoje města Klecany do 
roku 2030. 

Hlasování: 10-0-1(Filinger)  SCHVÁLENO          

14)Informace 
Starosta řekl, že rozhodnutí o dotaci na rozšíření kapacity ZŠ očekáváme každým dnem. Žádostí 
o dotaci bylo více, než byla alokovaná částka, ale starosta je optimista a počítá se schválením 
dotace, protože jsme byli dobře připraveni. Starosta informoval o dokončeném výběrovém 
řízení na dodavatele rozšíření kapacity základní školy, vybíralo se ze 7 uchazečů. V případě 
získání dotace bude nutné s finančním výborem dořešit financování, stavba bude probíhat 
postupně ve 3 letech, proto snad ufinancujeme z vlastních zdrojů a nebude potřeba úvěr. Pí 
Holubová doplnila, že v případě získání dotace by mělo být rozšíření kapacity ZŠ dokončené do 
září r. 2025, stavba bude pokračovat za provozu; v uzavřené smlouvě s dodavatelem stavby je 
uvedeno, že v případě, že nezískáme na akci dotaci, můžeme od smlouvy odstoupit bez sankcí. 
Starosta doplnil, že uznatelný náklad je 800 tisíc na žáka, o kterého se navýší kapacita školy, 
počítá se s 330 žáky. Již proběhla schůzka se zástupci dodavatele stavby ze společnosti Auböck, 
kdy město kladlo důraz na zajištění bezpečí žáků a učitelů. 
Místostarosta informoval, že práce v parčíku v ulici Do Kaštan jsou nyní pozastavené, dělníci se 
vrátí za 14 dní a dodělají část ve špičce. 
Na dětských hřištích pokračuje obnova a doplnění prvků, informoval starosta. 
Na akci přechod pro chodce u kostela byl zaktualizován rozpočet, stavební povolení máme 
z prosince, informovala Ing. Holubová. 
Starosta byl na sněmu Svazu měst a obcí v Olomouci, kde členové vlády představovali vládní 
konsolidační balíček. Zvýšení daně z nemovitosti má jít do rozpočtu státu a ne obce. Zastupitelé 
uvažovali o zvýšení daně z nemovitosti kvůli zvýšení cen za svoz odpadu, ale pokud zvýší daň 
stát i město, mohlo by to být pro občany neúnosné. Uvidí se, co přinese budoucnost. 
Pí Adamová uvedla příklad menší obce, kde mají na tříděný odpad pytle označené QR kódem 
a docela dobře to funguje. 

15)Diskuze 
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Město Klecany
O slovo se přihlásila pí Vulterinová s dotazem, zda by město mohlo pro učitele uvolnit více 
bytů, aby měla škola větší šanci získat učitele. Odpověděl starosta, že město má pouze malý 
bytový fond – 1 obsazený byt ve zdravotním středisku, 1 byt v hasičské zbrojnici (bydlí tam 
starosta hasičů), 2 byty v areálu školy, 4 byty nad úřadem (nejdřív byl problém najít nájemníky, 
tržní nájemné 200,- Kč/m2), 7 bytů v areálu Dolní Kasárna (všechny jsou obsazené, do jednoho 
z nich se bude stěhovat pí učitelka, která dříve bydlela ve škole) a 5 sociálních bytů. 
Místostarosta vidí šanci v rekonstrukci ubytovny tak, aby 2 pokoje měly společné sociální 
zařízení, nemusí tam být ubytovna pro dělníky z okolí. V žádné jiné budově v kasárnách podle 
územního plánu není možné vybudovat byty. 
Pí Hamouzová Holá navrhla pro školu získat finančního manažera, který by se staral o finance, 
protože ředitelka nemá kapacity se do hloubky se tímto zabývat a hledat třeba dotace. Manažer 
by řešil i získávání peněz na odměny učitelů, je to cesta, jak získat kvalitní učitele. Ví, že to 
v některých školách funguje a škola funguje lépe. Je ochotna poskytnout k tomuto tématu 
podklady. 
Starosta informoval o školní inspekci, která na škole proběhla a její četnost je zpravidla 1x za  
6-7 let. Z pohledu školního inspektora je nedostatečné vybavení počítači, což vyčetl zřizovateli. 
Starosta řekl, že o tomto problému rada nevěděla, škola musí o lepší vybavení požádat, jinak se 
o problému radní nedozví. Závěr inspekce podle ústního hodnocení dopadl dobře, oficiální 
zpráva teprve přijde. 
Pí Vulterinová požádala o úpravu vhodného pozemku např. v kasárnách na dopravní hřiště, kde 
by bylo značení na stálo, protože na náměstí jsou barvy ještě dlouho po ukončení akce. 
Místostarosta řekl, že v kasárnách není volný vhodný prostor, navrhl upravit po rekonstrukci 
školy cesty ve školním areálu, jak viděl v jiné obci. Proběhla krátká diskuze, kdy zastupitelé 
navrhovali možná místa pro dopravní hřiště. Žádné se na první pohled nezdálo vhodné. 
Místostarosta navrhl ještě jako řešení dopravního hřiště pro děti dodělat cestičky mezi prvky 
na hřišti u fotbalového hřiště, kdy by mohly dopravní hřiště využívat i rodiče s dětmi. 
Pí Hamouzová navrhla odstěhovat workoutové hřiště z víceúčelového sportoviště z důvodu 
opakovaných úrazů žáků – sama ošetřovala zlomeniny končetin a poranění páteře. Vedení města 
přislíbilo hledat řešení, třeba doplněním vhodnějších prvků na hřiště pro mladší děti. 
P. Filinger upozornil na opakující se nepořádek na náměstí, navrhl zvětšit odpadkové koše. 
V diskuzi o nepořádku na náměstí zazněla i kritika práce městské policie, strážníci by měli 
častěji kontrolovat dění na náměstí. 
Nikdo další neměl žádný podnět do diskuze, proto starosta přistoupil ke schválení přehledu 
přijatých usnesení. 

16)Schválení přehledu přijatých usnesení  
Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupitelstvem 
města na dnešním zasedání. 
Usnesení přečetla za návrhovou komisi pí Hamouzová Holá. 

Starosta dal hlasovat o usnesení: 
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Město Klecany

Zastupitelstvo města schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení. 

Hlasování: 11-0-0  SCHVÁLENO          

17)Závěr 
Starosta řekl, že pořad zasedání byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo. 
Poděkoval přítomným za účast a prohlásil dnešní zasedání za ukončené.  

    
Zasedání ukončeno v 20:22 hod. 

    

 ……………………… ………………………. 

 Ing. Kristýna Holubová Kateřina Fialová 

 ……………………… ………………………. 

 Mgr. Daniel Dvořák Ivo Kurhajec 
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